                                                   Danger of the plastic waste(на английском)
Every year more than 300 million tons of plastic are not recycled. The consequences for the nature are very serious, especially for the oceans. According to the American magazine ‘Science’ the oceans contain more than 110 million tons of plastic waste.Whole islands are covered by waste, such as Henderson Island. It is situated in the South Pacific Ocean. There is 17 million tons of waste accumulated near the island.Apart from the aesthetic inconvenience, this waste threatens animals and birds. These are a half of the seabirds and at least 200 species of fish, crustaceans and mammals living in the oceans. The main danger and harm is that they confuse this waste with the food.Earlier the explorers discovered deserted islands with the beaches of fine sand. But what will the explorers find in a future? If a future person discovers an island, there is a great probability that this island will be made only by plastic waste.
                                      Опасность пластиковых отходов( на русском) 
Каждый год более 300 миллионов тонн пластмассы не перерабатываются. Последствия этого для природы очень серьезны, особенно для океанов. По данным американского журнала “Science”, в океанах содержится более 110 миллионов тонн пластиковых отходов.Целые острова покрыты отходами, такие как остров Хендерсон. Он расположен в южной части Тихого океана. На острове около 17 миллионов тонн отходов.Помимо эстетических неудобств, эти отходы угрожают животным и птицам. Это половина морских птиц и, по меньшей мере, 200 видов рыб, ракообразных и млекопитающих, обитающих в океанах. Главная опасность и вред в том, что они путают эти отходы с пищей.Раньше исследователи обнаруживали пустынные острова с пляжами из мелкого песка. Но что найдут исследователи в будущем? Если человек будущего обнаружит остров, велика вероятность, что остров будет весь создан лишь из пластиковых отходов.
